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[ Notes]

1. Please send a registered mail with the new printed theses and a copy of the signed application form attached. The letter should be
addressed to Collection Development Division, National Central Library with a note in the envelope indicating “Application for
Replacement of thesis” to the following address. No.20, Zhongshan S. Rd., Zhongzheng District, Taipei City 10001, Taiwan (R.O.C.)

2. Other than sending by mail, you can choose to send the electronic files through FTP server provided by the library.

3. The original printed copies will be preserved by the library without any public access.
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	【說明】
	1. 請將親筆簽名申請書1份連同新版紙本論文及電子檔（含圖檔、影音檔等相關檔案）掛號郵寄10001臺北市中山南路20號國家圖書館館藏發展及書目管理組，並於信封註明「學位論文抽換申請書」。
	2. 電子檔抽換除掛號郵寄之外，亦可選擇將論文電子檔或壓縮檔上傳至本館所指定之FTP電腦主機進行遞送。
	3. 抽換下架之紙本論文由本館保存，不對外公開。
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	2. Other than sending by mail, you can choose to send the electronic files through FTP server provided by the library.
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